
Komisia finančná, sociálna, zdravotná a pre správu majetku pri Obecnom 

zastupiteľstve obce Dubová. 

 

Zápisnica z rokovania komisie dňa 22.10.2019. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny – príloha č. 1 
Miesto a čas:  kancelária starostu obce od 18.30 
Rokovanie viedol predseda komisie  JUDr. Jozefína Žáková 
Predsedajúci 

• privítal prítomných, 
• za zapisovateľa určil Máriu Polčicovú 
• za overovateľa určil Romana Vizváryho a otvoril rokovanie. 

 
Schválenie programu rokovania: 
Predsedajúci predniesol návrh programu tak ako bol zaslaný v pozvánke. 
 
bod č.1  
Komisia doporučuje schváliť navýšenie DZN o 10% 
 
bod č.2  
Obec zakúpila 100 ks. nových komposterov, ktoré boli posunuté do domácnosti na základe 
požiadania občana. K problematike kompostovania bola v spoločenskej sále prednáška. O 
kompostery je väčší záujem ako bola ponuka. Komisia doporučuje zakúpiť ďaľšie 
kompostery. 
 
bod č.3  
Komisia sa zaoberala znížením dotácie na vývoz komunálneho odpadu o 20% s tým, že je 
treba motivovať občanov na znižovanie množstva komunálneho odpadu z jednotlivých 
domácnosti účinným triedením odpadu. Tým si domácnosti môžu udržať doterajšiu cenu za 
vývoz odpadu.  
 
bod č.4  
Komisia navrhuje upraviť cenník platieb za prenájom domu smútku a spoločenskej sály tak, 
že k cene prenájmu sa samostatne vyrúbi cena za upratovanie objektu. Nájomcovia by mohli 
dostať možnosť vybrať si medzi dvomi možnosťami: 

 zaplatiť  obci dohodnutú sumu za upratovanie profesionálnou firmou 
 upratať priestory samostatne podľa predloženej  metodiky upratovania a pri 

odovzdávaní priestorov prenajímateľovi sa podrobiť kontrole kvality upratania. 
 
bod č.5  
Komisia doporučuje schváliť rozpočet podľa návrhu obecného úradu až po Novom roku , 
nakoľko akceptuje argument, že je efektívnejšie začať rok s rozpočtovým provizóriom 
pretože  obecný rozpočet je celoročný, živý  proces.  
 
Predsednička  komisie sa poďakovala pánovi starostovi a členom komisie za účasť. 
 
 
Zapísala:  Mária Polčicová 
 
Overil: Titl. Roman Vizváry 
 


